



吉隆坡/新加坡(飞往)安塔那那利佛

机上用餐

欢迎您于第一旅游畅游世界【马达加斯加】,乘坐客机飞往安塔那那利佛。

抵达安塔那那利佛

午餐、晚餐

抵达马达加斯加首都安塔那那利佛,导游接机后市区观光,随后入住酒店休息。

住宿 Asia and Africa hotel or similar

塔那那利佛 ~ 昂达西贝国家公园

早餐,午餐,晚餐

早餐后驱车前往昂达西贝自然保护区(约4小时),这里是世界最大短尾狐猴 INDRI 的唯一栖息地。途中参观蝴蝶谷私人保护区。

抵达后午餐,下午游览狐猴岛与环尾狐猴互动,随后参观鳄鱼谷,观赏巨型尼 罗鳄和马岛特有动物。

住宿 Vakona Forest Lodge or similar



昂达西贝国家公园 ~ 安塔那那利佛

早餐,午餐,晚餐

早餐后,在当地向导带领下徒步 2 小时丛林探秘,寻找著名的 INDRI 大狐猴,运 气好还能看到金色跳舞狐猴。

下午驱车返回<mark>安塔那那利佛</mark>(车程约 4 小时),晚餐后入住酒店休息。

住宿 Asia and Africa hotel or similar

早餐,午餐,晚餐

早餐后乘机飞往<mark>穆隆达瓦Morondava</mark>,猴面包树的故乡。

抵达后参观著名的情人猴面包树,随后游览世界闻名的猴面包树大道,欣赏数 十株百年古树及壮丽日落美景(视天气情况)。

住宿 Palissandre Cote Ouest resort & SPA or similar

穆隆达瓦渔村 & Kimony 私人保护区

早餐,午餐,晚餐

前往穆隆达瓦渔村,感受渔民原始淳朴的生活。随后前往 Kimony 私人保护区, 这里拥有原生态白沙滩和狐猴公园,体验人与自然和谐共处。

Palissandre Cote Ouest resort & SPA

穆隆达瓦 ~ 安塔那那利佛

早餐,午餐,晚餐

早餐后飞返安塔那那利佛。

参观著名的手工艺品市场,选购宝石、香草豆、草编工艺品、木雕等特色纪念

住宿 Asia and Africa hotel



安塔那那利佛(飞往) 吉隆坡/新加坡

早餐后参观女王宫(约30分钟),这座花岗岩宫殿由19世纪欧洲建筑师设计建 造, 雄伟壮观。

随后送往机场, 搭乘航班返程。

抵达吉隆坡/新加坡

机上用餐





Singapore / Kuala Lumpur (Flight) Antananarivo

Meal on Board

national Airport and begin your holiday with a pleasant flight to Antananarivo.

Arrive Antananarivo

Lunch / Dinner

Arrive in Antananarivo, the capital of Madagascar. After being met by your tour guide, enjoy a city tour before checking into the hotel for rest.

Hotel Asia and Africa hotel or similar

Antananarivo ~ Andasibe National Park

Breakfast / Lunch / Dinner

After breakfast, drive to Andasibe Nature Reserve (approx. 4 hrs), home of the world's largest lemur, the Indri.

En route, visit Butterfly Valley Private Reserve.

After lunch, explore Lemur Island to meet ring-tailed lemurs up close, then continue to Crocodile Valley to see giant Nile crocodiles and other unique species.

Hotel Vakona Forest Lodgeor similar



Andasibe National Park ~ Antananarivo

Breakfast / Lunch / Dinner

After breakfast, enjoy a 2-hour guided jungle trek in Andasibe National Park, searching for the famous Indri lemur and possibly the golden dancing lemur.

In the afternoon, return to Antananarivo (approx. 4 hours).

Dinner and overnight at the hotel.

Hotel Asia and Africa hotel or similar





Antananarivo ~ Morondava

Breakfast / Lunch / Dinner

After breakfast, fly to Morondava, the land of baobabs.

Visit the Lovers' Baobab, then explore the world-famous Avenue of the Baobabs, where dozens of centuries-old giants line the red dirt road.

End the day with a breathtaking baobab sunset (weather permitting).

Hotel Palissandre Cote Ouest resort & SPA or similar



Morondava Fishing Village & Kimony Reserve

Breakfast / Lunch / Dinner

Welcome to a unique experience for this Madagascar Trip. Assemble to Inter- Visit the Morondaya fishing village, where traditional wooden sailboats and simple huts reflect an authentic local lifestyle.

> Continue to the Kimony Private Reserve, home to pristine white sand beaches and a lemur sanctuary.

Hotel Palissandre Cote Ouest resort & SPA or similar

DAY

Morondava ~ Antananarivo

Breakfast / Lunch / Dinner

After breakfast, fly back to Antananarivo.

Visit the Handicraft Market, where gems, fossils, carvings, vanilla beans, and woven crafts showcase Madagascar's rich resources and artistry.

Hotel Asia and Africa hotel or similar





Antananarivo (Flight) Singapore / Kuala Lumpur

Breakfast

After breakfast, visit the Queen's Palace (approx. 30 minutes), a 19th-century granite palace with strong European influences.

Then transfer to the airport for your return flight.



Arrive Singapore / Kuala Lumpur





Travel Information

Currency

Ariary

MGA 10,000 = MYR 9.50

**USD and EUR accepted in some places. Credit card use is limited; carry sufficient cash.

Time Zone

GMT+3 (Behind 5 hours of Malaysia Time)

Phone Code

+261

Weather

Rainy Season: November to April, hot and humid with frequent showers or heavy rain.

Dry Season: May to October, cooler and drier, the best season for travel.

Temperature Range: Coastal areas 20°C ~ 30°C; highland areas (e.g., Antananarivo) 15°C ~ 25°C, cooler at night.

Entry Requirement

** Malaysia's Passport Holder enjoy 15 days Visa-Waive

用审

塔那昂達西貝段:- 2人: 5座四驅車; 4~6人: 9~12座 商務車

穆龍達瓦段: 3~4人一輛5座 4*4越野車

PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:

- 1. Tours are conducted in Mandarin Speaking Tour Guide Services.
- 2. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.
- 3. Confirm depart group minimum 10 person, 15 person arrange Tour Leader Services

TRAVEL DOCUMENT

It is passenger's responsibility to ensure that have a valid international passport at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & health certificates if required.

Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight detalys or lost of baggages.

TERMS & CONDITIONS:

- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice
- 2. Every person participating in Top-One Travel's Tours all travel at his/her own risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- 3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- 4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit http://www.top-one.com.my/more/tnc .
- 5. Basic confirm departure group size are minimum 10.
- 6. All Pictures shown are for illustration purpose only.

配套基本条款

- 1. 所有行程景点以中文讲解为准。
- 2. 如三人房型,房内第三名住客床褥将以折叠式为准。
- 3. 成团人数为10人。15人以上安排领队。

旅游文件

护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上(从返程日期计算起),并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证申请相关资料。

旅游保险-出发前,建议您购买全面的旅游保险。

条规:

1.所有行程,膳食,酒店住宿和交通可能会有所更动,依据任何的情况而定,恕不另行通知。

2.若出现无法预测的特殊情况,特别是旅游旺季期间,第一旅游将保留更改行 程或取消行程的权利。

3.每位参与第一旅游的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延误/取消,天气,疾病,示威,战争,天灾等),而引发而外指出问题,第一旅游一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。

4.详细条规,请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/more/tnc。

5.基本成团人数为10人。

6.以上图片仅供参考用途,请以实物为准。

第一旅游机构(马)有限公司

Reg no. 198601004822 KPL1000

TOP-ONE TRAVEL SERVICES CORPORATION (M) SDN BHD

Address: No.16-16A-16B, Jalan Sutera 2 (Wisma Top-One),

Taman Sentosa, 80150, Johor Bahru, Johor Darul Ta`zim, Malaysia









Contact:

联系:

update: 9 September 2025 10:06 am